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Schriftelijke vragen: Leefbaarheid Tweebosbuurt in het gedrang

Rotterdam, 18 mei 2020

Geachte College,

Op zaterdag 16 mei is er een brand uitgebroken in de Tweebosbuurt1. Tweebossers zijn opgeschrikt door 
een brand in één van de woningen aan de Putsebocht. De bewoners maakten zich al eerder zorgen om de 
leefbaarheid van de Tweebosbuurt na de sloopplannen en de gedwongen verhuizingen. 

Wethouder Kurvers heeft in de raad van 30 januari toegezegd dat hij een stap naar voren zou doen vanuit 
de verantwoordelijkheid voor de leefbaarheid van de wijk. Op 24 april had de bewonersgroep Tweebos een
brief gestuurd waarin ze hun zorgen uiten over de leefbaarheid van de Tweebosbuurt en de bewoners-
groep had de Burgemeester uitgenodigd voor een gesprek.2 Naar ons weten is de Burgemeester of de wet-
houder niet op bezoek geweest om met de bewoners te praten. 

De ware toedracht van de brand is momenteel onbekend, de bewoners maken zich zorgen om de buurt en 
ze willen zekerheid. Veel panden staan nu nog leeg en bewoners hadden al eerder zorgen geuit over de on-
veiligheid hiervan. De Tweebossers gedogen de krakers omdat zij tenminste voor bewoning zorgen en geen 
overlast plegen. Bewoners willen niets anders dan rust en woongenot in de wijk. Maar door de sloopplan-
nen en de gevolgen ervan zijn de bewoners buitenspel gezet en is de leefbaarheid in het gedrang gekomen.

De Rotterdamse SP fractie vindt de situatie in de Tweebosbuurt zorgelijk en daarom hebben we de volgende
vragen:

1. Is de Burgemeester op de hoogte van de brand van 16 mei in de Tweebosbuurt? Zo ja, wat heeft de brand
veroorzaakt?

2. Wat gaat de Burgemeester doen om de leefbaarheid en veiligheid naar de wensen van de bewoners in de
buurt te waarborgen?

3. Wat is er tussen 30 januari en nu gebeurd om de leefbaarheid in de Tweebosbuurt te verbeteren? Is de 
wethouder het met de bewonersgroep eens dat het waarborgen van de leefbaarheid niet of onvoldoende is
gebeurd?

4. Is de Burgemeester van plan om de Tweebosbuurt te bezoeken om met de bewoners te praten en ze een 
hart onder de riem te steken? Zo ja, wanneer?

5. Is de Burgemeester het met ons eens dat de rust en woongenot van de bewoners in gevaar is gekomen 
door de sloopplannen van Vestia? Zo nee, waarom niet?

Met vriendelijke groet,

Taylan Cicek, 

SP Rotterdam

1 https://www.ad.nl/rotterdam/tweebosbuurt-ontsnapt-aan-ramp-ineens-werd-het-donker-mijn-dochtertje-stond-te-
trillen~ab7bc8fd/
2https://rotterdam.raadsinformatie.nl/document/8676676/1/s20bb005281_2_60259_tds


